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Vært historik 

Dato 5/12 6/2 14/3 15/5 28/8 24/10 13/12         

Vært Kim Jean
ette 

Sil Sil Sil Kell 
Sil 

Thomas 
H. 

        

  
 

Dagsorden og referat Dato: 24. oktober 2023 Tid: kl. 2000 Sted: Silistria 

Emne: Bestyrelsesmøde OK PAN Mødedeltagere:  
  
Afbud:     Ingen                                                    Referent: 

Næste møde:  
13. december, kl. 18:30 ved Thomas Hornbæk 
 

 

 

Emne Formål med punktet 
(hvad skal vi udrette?) 

Proces 
(hvordan 

behandler vi 
emnet) 

Varigh
ed 

Beslutning  
(referat – hvem gør hvad) 
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1.  Siden sidst 
 
 
 
 

Op/nedrykning – evaluering 
 
 
 
 
Division 2024 – hvordan, hvem? 
 
 
 
FM-MTBO-Mellem 8. Juni 
 
 
JFM Lang, JFM Stafet 17-18/8 
 
KUM 2024? 
 
Træningsudvalg 
 
 

Disk. Pkt. 15 min Noget ”koks” i starten. Husk ikke at 
undervurdere denne funktion. Husk også 
borde til lånebrikker etc. 
 
 
Vi prøver at finde en tovholder på 
Divisionsturneringen. 
 
 
MTBO-Mellem – måske bruge Grenå plantage. 
Kent Lodberg er stævneleder 
 
Vi skal prøve at få udlært nye 
funktionsansvarlige i forbindelse med afvikling 
af stævnerne. 
Opslag for at finde stævneledere sendes ud 
som en del af nyhedsbrev. 
 
Ida er trådt ud af træningsudvalget. Vi skal 
finde en der kan træde til i stedet for hende. 
Flere træningsløb er ”print-selv” uden 
bemanding. Vi skal have afklaret hvilket setup 
vi ønsker for klubben. Ingen bemanding vil 
betyde at løbene ikke kan anvendes til 
rekruttering. 
Denne bliver taget på agendaen på 
træningsudvalgsmøde i næste uge. 
 
Tobias stopper som klubtræner. Der skal 
laves et opslag hvor vi søger en ny træner. 
Dette udsendes i nyhedsbrev i november. 
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Emne Formål med punktet 
(hvad skal vi udrette?) 

Proces 
(hvordan 

behandler vi 
emnet) 

Varigh
ed 

Beslutning  
(referat – hvem gør hvad) 

2. 
 
 
 
 
 
 
 
 
3. 
 
 
 
 
 
 
 
4. 
 
 
 
5. 

Ugens 
klubaktiviteter 
 
 
 
 
 
 
 
Frivillighed 
 
 
 
 
 
 
 
Økonomi 
 
 
 
Andet 
 

Kan vi optimere klubbens ugentlige 
aktiviteter ved at ændre lidt på 
træningstilbud – dette punkt er for at 
diskutere om et mindre ”tweak” ville 
kunne få flere til de enkelte træninger 
samt sikre bedre fastholdelse generelt. 
 
Thomas giver et kort oplæg. 
 
Corona Genstartspulje – 30 timer (heraf 
ca 14 tilbage) 
 
Spørgeskemaundersøgelse – hvad vil vi 
som klub, hvad er vigtigt for den 
enkelte, hvilke aktiviteter skal 
prioriteres? 
 
Kontingentstruktur – møde afholdt jf. 
aftale sidste BM. 
 
 

Disk. Pkt. 
 
 
 
 
 
 
 
 
Disk. Pkt. 
 
 
 
 
 
 
 
Disk. Pkt. 
 
 
 
Disk. Pkt. 
 

30 min 
 
 
 
 
 
 
 
 
30 min 
 
 
 
 
 
 
 
10 min 
 
 
 
15 min 

Det skal afklares om vi kan få tilladelse til 
afholdelse af MTBO løb. Kell afklarer med 
Teknik & Miljø. 
 
Klubmesterskab 16. el. 17. marts 2024. 
 
 
 
 
 
 
 
Thomas laver et bud på et spørgeskema med 
henblik på at finde ud af hvilke aktiviteter 
man ønsker at deltage i – og hvad man vil 
bidrage med. 
 
Vi forventer at lande på et underskud på 
~30.000 dkk, hvilket er bedre end forventet. 
Vi hæver kontingentet med 5% til næste år. 
 

 


